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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Зелените инвестиции, дигитализацията, устойчивото развитие и променящата се работна среда са четирите
основни теми на третото издание на събитието Investing in our futureЗелените инвестиции, дигитализацията,
устойчивото развитие и променящата се работна среда са четирите основни теми на третото издание на събитието
Investing in our future. То се организира от екипа на Darik Business Review в рамки... 

Кипър посреща Великденските празници с висока заетост на хотелите и увеличен пътнически трафик на летищата
в страната, което дава положителна перспектива за активния летен сезон, съобщиха от Кипърската хотелиерска
асоциация. В същото време бизнесът и туристическите власти са нащрек за риска за туристическия сектор от
новата митническа политика на САЩ. Резервациите за хотели в Кипър за Великденскит... 

Във всяко предприятие, независимо от сектора, работното облекло отговаря за удобството, безопасността и
продуктивността на служителите. За много работодатели това може да изглежда като разход, но в действителност
е дългосрочна инвестиция, която носи значителни ползи за бизнеса. Затова нека разберем защо е важно
работодателят да инвестира във висококачествено работно облекло и как това влияе върху ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Кипър посреща Великденските празници с висока заетост на хотелите и увеличен пътнически трафик на летищата
в страната, което дава положителна перспектива за активния летен сезон, съобщиха от Кипърската хотелиерска
асоциация. В същото време бизнесът и туристическите власти са нащрек за риска за туристическия сектор от
новата митническа политика на САЩ. Резервациите за хотели в Кипър за Великденскит... 

Заглавие: Investing in our future събира топ експерти на 15 април
Дата: 11.04.2025 13:45
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Резервациите за хотели в Кипър за Великденските празници са се увеличили с 10%
Дата: 11.04.2025 14:02
Медия: Новини.бг

Заглавие: Защо е важно работодателят да инвестира във висококачествено работно облекло?
Дата: 11.04.2025 14:39
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Резервациите за хотели в Кипър за Великденските празници са се увеличили с 10%
Дата: 11.04.2025 12:56
Медия: Българско национално радио

https://business.dir.bg/ikonomika/investing-in-our-future-sabira-top-eksperti-na-15-april
https://novini.bg/article/2025041110551781226
https://www.flagman.bg/article/347692
https://bnr.bg/post/102142079/rezervaciite-za-hoteli-v-kipar-za-velikdenskite-praznici-sa-se-uvelichili-s-10


България трябва своевременно да подготви предложения за проекти, които ще развива в рамките на обявената от
Европейската комисия инициатива за повишаването на отбранителните способности на ЕС. Страни като България
трябва да намерят своята ниша, в противен случай ще бъдем само купувачи, но не и производители. Това
коментира в интервю за БТА Йордан Божилов - основател на Софийския форум за сигурност... 

България трябва своевременно да подготви предложения за проекти, които ще развива в рамките на обявената от
Европейската комисия инициатива за повишаването на отбранителните способности на ЕС. Страни като България
трябва да намерят своята ниша, в противен случай ще бъдем само купувачи, но не и производители. Това
коментира в интервю за БТА Йордан Божилов - основател на Софийския форум за сигурност... 

Инфлацията, икономическата несигурност и променящият се пазар на труда са все по-актуални теми. В тези
моменти финансовата стабилност вече не е амбиция, а необходимост за тези, които искат да имат спокойствие в
живота си. Без значение в какъв етап от живота си се намираш, умението да управляваш личните си финанси е
ключово за постигане на увереност и независимост. Какво означава финансова стабилно... 

На 10-11 април 2025 г. в София се провежда Четвъртата международна ядрена конференция под надслов "Малки
модулни реактори и съвременни ядрени технологии за индустриални приложения". Събитието, организирано под
патронажа на министъра на енергетиката Жечо Станков, събра на едно място представители на европейските и
националните институции, бизнеса, индустрията, регулатори, неправителствения сектор и... 

Темата коментира главният изпълнителен директор на Американската търговска камара в БългарияЕвропа спря
контрамерките си и обяви готовност за преговори, след като Вашингтон задържа за 90 дни митата за всички
държави, с изключение на Китай. Брюксел обаче уточнява, че ако преговорите се провалят, предвидените ответни
мерки ще влязат в сила. Как се стигна до това решение на Брюксел и какво ще се случ... 

Силно развитите възобновяеми енергийни източници с инсталирана мощност от 4700 МВ у нас и работещия край
Разлог единствен парк за съхранение на 55 МВтч електроенергия са довели до това през миналия месец
слънчевите централи да спрат работа и да не могат да произведат 50 хил. МВтч, тъй като не може да се поемат от
потребителите и да се реализират на пазара. Това каза директорът на "Електроенергийни... 

Заглавие: Председателят на СФС: България трябва своевременно да подготви предложения за проекти, които
ще развива по инициативата за повишаването на отбранителните способности на Европа
Дата: 11.04.2025 08:00
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Председателят на СФС: България трябва своевременно да подготви предложения за проекти, които
ще развива по инициативата за повишаването на отбранителните способности на Европа
Дата: 11.04.2025 08:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Как да постигнеш финансова стабилност?
Дата: 11.04.2025 11:51
Медия: iWoman

Заглавие: Цветелина Пенкова подчерта водещата роля на България в ядрената енергетика по време на
Четвъртата международна ядрена конференция
Дата: 11.04.2025 11:57
Медия: Дума

Заглавие: "Пауза" и на митата на ЕС към САЩ: Брюксел реагира на новите ходове на Доналд Тръмп
Дата: 11.04.2025 09:34
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Провал в производството на 50 хил. МВтч от слънце през март
Дата: 11.04.2025 09:10
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

https://pronewsdobrich.bg/predsedatelyat-na-sfs-balgariya-tryabva-svoevremenno-da-podgotvi-predlozheniya-za-proekti-koito-shte-razviva-po-initsiativata-za-povishavaneto-na-otbranitelnite-sposobnosti-na-evropa-p587514
https://www.bta.bg/bg/news/economy/869131-predsedatelyat-na-sfs-balgariya-tryabva-svoevremenno-da-podgotvi-predlozheniya-
https://www.iwoman.bg/lubopitna/curious/kak-da-postignesh-finansova-stabilnost-2429648.html
https://www.duma.bg/tsvetelina-penkova-podcherta-vodeshtata-rolya-na-balgariya-v-yadrenata-energetika-po-vreme-na-chetvartata-mezhdunarodna-yadrena-konferentsiya-n304120
https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sutrin/pauza-i-na-mitata-na-es-kam-sasht-brjuksel-reagira-na-novite-hodove-na-donald-tramp.html
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/607233/proval-v-proizvodstvoto-na-50-hil-mvtch-ot-slantse-prez-mart


Малките модулни реактори (ММР) са следващата стъпка, която предстои пред България и Министерството на
енергетиката насърчава всички опити и инвестиции в кадри и технологии в проучването и за въвеждането на този
енергиен източник в нашата мрежа. Това посочи заместник-министъра на енергетиката Георги Самандов на
международна конференция в София, организирана от Българския енергиен и минен форум(БЕМФ... 

Развитието на малките модулни реактори и техният принос към декарбонизацията са ключови теми на
международна конференция в София, организирана съвместно от Българския енергиен и минен форум и
Канадската търговска камара в България. The Bulgarian Energy and Mining Forum and the Canadian Chamber of
Commerce in Bulgaria are organizing the Fourth International Conference on small modular reactors (SMR... 

В Електроенергийният системен оператор са постъпили заявления за изграждане на 7000 MW инсталиран
капацитет за системи за съхранение на енергия. Те са с обща мощност от близо 27 хил. мвтч. Това обясни
изпълнителният директор на ЕСО Ангелин Цачев по време на Четвъртата международна ядрена конференция,
посветена на Малките модулни реактори (SMR). Събитието се организира от Българският Енергиен и Мин... 

Да отпадне изискването за издаване на удостоверение за липса на задължения – това предвиждат законодателни
промени в Данъчно-осигурителния процесуален кодекс (ДОПК), внесени от коалицията ПП-ДБ в Народното
събрание. Според проекта, информацията ще се обменя служебно между администрациите, в съответствие със
Закона за електронното управление. В момента Националната агенция за приходите (НАП) издава... 

"Продължаваме да вярваме, че е разумно да поддържаме излишен капитал и достатъчна ликвидност в тази
среда", казва главният изпълнителен директор на банковия гигант Джейми ДаймънПриходите за първото
тримесечие на JPMorgan Chase скачат с 9%, докато банката изразява опасения относно забавянето на световната
икономика, което може да доведе до загуби на кредити и парализа на капиталовите пазари. Банкат... 

Веселин Коларов, редактор на Gol.bg , в "Бизнес старт", 11.04.2025"Ролекс Монте Карло" е първият от трите
турнира от сериите ATP 1000, които се играят на клей и се провежда в луксозния Monte Carlo Country Club. Градът е
синоним на казина, Формула 1, луксозни яхти и данъчен рай, който използват няколко от най-добрите тенисисти в
света, включително и Григор Димитров. Един на всеки от 56 жители има п... 

Заглавие: Експерти: Независимо дали се изгражда голяма АЕЦ или ММР, най-важна е безопасността
Дата: 11.04.2025 08:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Българският енергиен и минен форум и Канадската търговска камара в България организират
Четвъртата международна конференция, посветена на малките модулни реактори (SMR)(видео и снимки)
Дата: 10.04.2025 18:04
Медия: Newshubbg.com

Заглавие: Проекти за строеж на батерии с обща мощност от близо 7000 МW са подадени към ЕСО
Дата: 10.04.2025 18:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Отпада удостоверението за липса на задължения – администрациите ще обменят информация
служебно
Дата: 11.04.2025 15:07
Медия: Радио Веселина

Заглавие: JPMorgan регистрира силно тримесечие, но алармира за сътресения в американската икономика
Дата: 11.04.2025 15:06
Медия: Profit

Заглавие: Колко пари се печелят в данъчния рай на земята Монте Карло?
Дата: 11.04.2025 15:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Елаците-Мед участва в кариерни изложения

https://3e-news.net/bg/a/view/60567/eksperti-nezavisimo-dali-se-izgrajda-goljama-aec-ili-mmr-naj-vajna-e-bezopasnostta
https://newshubbg.com/balgarskiyat-energien-i-minen-forum-i-kanadskata-targovska-kamara-v-balgariya-organizirat-chetvartata-mezhdunarodna-konferencziya-posvetena-na-malkite-modulni-reaktori-smrvideo-i-snimki/
https://3e-news.net/bg/a/view/60557/proekti-za-stroej-na-baterii-s-obshta-moshtnost-ot-blizo-7000-mw-sa-podadeni-kym-eso
https://www.radioveselina.bg/news/10364/otpada-udostoverenieto-za-lipsa-na-zadylzhenija-administraciite-shte-obmenjat-informacija-sluzhebno
https://profit.bg/article/2025041111322565100
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143513-kolko-pari-se-pechelyat-v-danachniya-ray-na-zemyata-monte-karlo
https://rnews.bg/%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D0%B4-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5/


Елаците-Мед – едно от водещите предприятия в минната индустрия на България, което е част от индустриална
Група ГЕОТЕХМИН взе участие в три кариерни изложения в София и Пловдив. Форум "Стажове" в Технически
университет София събра на едно място над 110 работодатели, които се представиха пред студентите. Събитието
всяка година дава възможност за директен контакт между студентите и фирмите, които пре... 

Договорът с "Боташ" беше сключен в изключително несигурен период. Нека да припомня за едни танкери с газ,
които се разхождаха като фантоми в незнайни морета, но така и не стигнаха до нас. Затова договорът гарантира
енергийната сигурност не само на България, а и на цяла Югоизточна Европа. Това заяви вицепрезидентът Илияна
Йотова пред медии във Варна във връзка с поредните обвинения на лидера на ГЕР... 

Иво Константинов, директор на офиса във Вашингтон на Американската търговска камара в България, в "Бизнес
старт", 11.04.2025 г.Иво Константинов e директор на офиса във Вашингтон на Американската търговска камара в
България (AmCham). До 2022 г. той беше икономически съветник и търговско аташе към посолството на България
в САЩ. Разговаряхме с него за това каква е структурата на българския експорт за... 

"Икономиката е изправена пред значителни сътресения", предупреждава главният изпълнителен директор на
JPMorgan Джейми ДаймънТримесечните резултати на водещите американски банки надминават очакванията на
Уолстрийт, но зад оптимистичните числа прозира реална тревога: икономиката на САЩ навлиза в период на
растяща несигурност. И докато JPMorgan Chase, Morgan Stanley и Wells Fargo показват оперативна ... 

Това заяви вицепрезидентът Илияна Йотова пред медии във Варна във връзка с поредните обвинения на лидера
на ГЕРБ по отношение на споразумението за достъп до терминалите за втечнен газ и газопреносната мрежа на
Турция. Тя посочи, че след сключването на договора няколко правителства, вкл. и на т.нар сглобка, са имали
всички възможности да го предоговорят с турската страна. "Няма нещо, което да не мо... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Кипър посреща Великденските празници с висока заетост на хотелите и увеличен пътнически трафик на летищата
в страната, което дава положителна перспектива за активния летен сезон, съобщиха от Кипърската хотелиерска
асоциация, предава БНР. В същото време бизнесът и туристическите власти са нащрек за риска за туристическия
сектор от новата митническа политика на САЩ. Резервациите за хотели в Кипър з... 

Дата: 11.04.2025 14:28
Медия: Ер Нюз

Заглавие: Вицепрезидентът: Договорът с "Боташ" беше сключен в много труден период, за да гарантира
енергийната сигурност не само на България, а и на Европа
Дата: 11.04.2025 15:10
Медия: Novinata.bg

Заглавие: AmCham: България може да замести Китай във веригите на доставки за САЩ
Дата: 11.04.2025 15:10
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Банковите гиганти в САЩ отчитат силно тримесечие, но сигналите за рецесия се задълбочават
Дата: 11.04.2025 15:06
Медия: Profit

Заглавие: Вицепрезидентът: Договорът с "Боташ" беше сключен в много труден период, за да гарантира
енергийната сигурност не само на България, а и на Европа
Дата: 11.04.2025 15:42
Медия: Искра.бг

Заглавие: С 10% са се увеличили резервациите за хотели в Кипър за Великденските празници
Дата: 11.04.2025 13:41
Медия: Новини.бг

https://novinata.bg/bulgaria/viceprezidentat-dogovorat-s-botash-beshe-sklyuchen-v-mnogo-truden-period-za-da-garantira-energiynata-sigurnost-ne-samo-na-balgariq-a-i-na-evropa/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143535-amcham-balgariya-mozhe-da-zamesti-kitay-vav-verigite-na-dostavki-za-sasht
https://profit.bg/article/2025041111544182523
https://www.iskra.bg/vitseprezidentat-dogovorat-s-botash-beshe-sklyuchen-v-mnogo-truden-period-za-da-garantira-energiynata-sigurnost-ne-samo-na-balgariya-a-i-na-evropa/
https://novini.bg/article/2025041110412840598


През 2023 г. пост-ковид експанзията на пазара на труда се забавя в повечето части на страната. Над 2/3 от
общините така и не успяха да възстановят заетостта от годините преди пандемията – от една страна поради
негативните демографски процеси, от друга поради хроничната вече неспособност на сектори като туризма да
намерят нови кадри, въпреки високото търсене. Някои райони, най-отчетливо индустриалн... 

Младото поколение служители е все по-песимистично настроено поради риска от рецесия, сложния пазар на
труда и геополитическите сътресенияНай-младото поколение служители се чувства потиснато. Масовите
уволнения, стагнацията на заплатите и пазарът на труда – всички тези фактори действат притеснително за Gen Z в
перспективата на сложна икономическа среда. По-малко от половината работещи са с положите... 

Тази година фокусът на кариерното изложение WorkIn Stara Zagora 2025 са качествата, които помагат на хората да
стигнат до върха в кариерата си, ролята на социалните медии, успешните бизнес примери и вдъхновяващи
истории. Това обявиха организаторите на форума при официалното откриване.Над 30 компании от региона и
страната участват в третото поредно издание на изложението, което се провежда днес и у... 

Обединено кралство облекчава част от правилата си за електромобили в опит да защити своята автомобилна
индустрия от последиците от новите 25% мита върху вноса на автомобили в Съединените щати, наложени от
президента Доналд Тръмп. "Ние сме категорични, че това правителство трябва да направи абсолютно всичко да
защити британския бизнес", коментира министърът на транспорта на Обединеното кралство Хай... 

В свят, в който иновацията вече не търпи отлагане, ученици от цялата страна доказват, че бъдещето на
предприемачеството започва не в офисите на корпорации, а още в класната стая. На Деня на предприемача в Нов
български университет в София, се състоя регионалното състезание по програма "Учебна компания",
организирано от JA Bulgaria в партньорство с университета. Десет ученически стартъпа от софийск... 

Балансът между професионалния и личния живот е концепция, която става все по-актуална. Преди дни
Икономическият и социален съвет оповести анализ за предизвикателствата пред успешното съчетаване на
професионалните ангажименти и личните приоритети, така че човек да не изпитва прекомерен стрес и
"прегаряне". От съвета отправят и препоръки към работодателите и държавата. Сред тях са осигуряване на сти... 

Заглавие: И на общинско ниво пазарът на труда забавя ход
Дата: 11.04.2025 07:21
Медия: Грамофона

Заглавие: Gen Z е в икономическа паника. Джейми Даймън им предрича светло бъдеще (ако няма ядрена война)
Дата: 11.04.2025 12:36
Медия: Profit

Заглавие: Кариерното изложение WorkIn Stara Zagora 2025 представя успешни бизнес примери и
вдъхновяващи човешки истории
Дата: 11.04.2025 14:46
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Обединено кралство облекчава правилата за електромобили
Дата: 11.04.2025 14:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: От класната стая до националната сцена: Учениците от "Учебна компания" с визия и
предприемачески дух
Дата: 11.04.2025 15:12
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Баланс между професионалния и личния живот - все по-актуална концепция
Дата: 11.04.2025 13:44
Медия: Българско национално радио

https://www.gramofona.com/business-jug/i-na-obshtinsko-nivo-pazarat-na-truda-zabavya-hod
https://profit.bg/article/2025041109174540462
https://pronewsdobrich.bg/kariernoto-izlozhenie-workin-stara-zagora-2025-predstavya-uspeshni-biznes-primeri-i-vdahnovyavashti-choveshki-istorii-p587765
https://kmeta.bg/%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB/
https://pixelmedia.bg/%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%8F-%D0%B4%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%BD/
https://bnr.bg/post/102142129/balans-mejdu-profesionalnia-i-lichnia-jivot-vse-po-aktualna-koncepcia


На работодателите у нас им излиза по-евтино да наемат работници от Непал, Индия, Шри Ланка и т.нар. трети
страни, отколкото да назначат българи. Това важи с особена сила за сектора на туризма, където всъщност има и
най-много чуждестранни работници. Досега неформално се знаеше, че служителите от държави извън ЕС са
работливи, педантични и изпълнителни. Единственият проблем е тромавото администриран... 

Това показват данни на НСИН аетите лица по трудово и служебно правоотношение в област София (столица) към
края на декември 2024 г. намаляват спрямо края на септември2024 г. с 0.01% и достигат 807.5 хиляди. Това
показват данни на НСИ. Най-голям е относителният дял на наетите в дейностите "Търговия, ремонт на
автомобили и мотоциклети" и "Създаване и разпространение на информация и творчески продукти... 

43% от фирмите в България очакват 2025 г. да бъде по-добра за тях. Текущото състояние на българските фирми и
бизнес средата бяха представени в изследването на УНСС "Бизнес барометър 2024 – 2025". В проучването са
участвали 800 представители на бизнеса в България. "Около 80% от бизнеса очаква 2025 г. да не бъде по-лоша от
2024 г. 38% очакват да бъде същата, 43% очакват да бъде по-добра. Очакваният... 

Много млади хора затъват в заеми, които не могат да изплащат, и се стига до принудително събиране на
задълженията им. Става въпрос за хора на възраст от 18 до 30 години, обясни пред вестник "Труд" Сийка
Анадолиева от Камара на частните съдебни изпълнители. 120 хил. млади хора са длъжници по изпълнителни
дела, заяви тя по време на форум за личните финанси.Най-често младите хора взимат потребителски... 

В проучването са участвали 800 фирми от Българи43% от фирмите в България очакват 2025 г. да бъде по-добра за
тях. Текущото състояние на българските фирми и бизнес средата бяха представени в изследването на УНСС
"Бизнес барометър 2024 – 2025". В проучването са участвали 800 представители на бизнеса в България. "Около
80% от бизнеса очаква 2025 г. да не бъде по-лоша от 2024 г. 38% очакват да бъде с... 

Пиксабей Работното облекло е неразделна част от безопасната и организирана работна среда. То не само
предпазва служителите от различни рискове, свързани с тяхната професионална дейност, но също така допринася
за идентичността на компанията и улеснява разпознаваемостта на екипа, пише Парите ни.Изборът и
използването на подходящо работно облекло са регулирани от трудовото законодателство в България,... 

Заглавие: Служител от Непал вместо българин - на шефовете у нас им излиза по-евтино
Дата: 11.04.2025 13:23
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Общественият сектор в София изпреварва частния по заплати
Дата: 11.04.2025 13:16
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Бизнесът очаква добра година, но проблем е липсата на работници
Дата: 11.04.2025 13:09
Медия: Зарата

Заглавие: Млади хора започват работа и след един-два месеца работодателят им получава съобщение за
запор на заплата
Дата: 11.04.2025 13:03
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Бизнесът очаква добра година, но проблем е липсата на работници
Дата: 11.04.2025 12:47
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Наредба за парите за работно облекло
Дата: 11.04.2025 12:11
Медия: Petel.bg

Заглавие: НЕ Е ЗА ВЯРВАНЕ: Еврозоната ще надуе заплатите
Дата: 11.04.2025 15:00

https://novini.vratsa.eu/bg/sluzhitel-ot-nepal-vmesto-balgarin-na-shefovete-u-nas-im-izliza-po-evtino/
https://www.vesti.bg/pari/obshtestveniiat-sektor-v-sofiia-izprevarva-chastniia-po-zaplati-6225831
https://zarata.info/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB/
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Mladi-hora-zapochvat-rabota-i-sled-edin-dva-meseca-rabotodatelyat-im-poluchava-suobshtenie-za-zapor-na-zaplata-2517034
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/675819-biznesat-ochakva-dobra-godina-no-problem-e-lipsata-na-rabotnitsi
https://petel.bg/Naredba-za-parite-za-rabotno-obleklo-__580814
https://lupa.bg/news/ne-e-za-vyarvane-evrozonata-shte-nadue-zaplatite_347369news.html


Всеки втори работодател очаква ръст на разходите за работна ръка, сочи проучване51 на сто от фирмите или
всеки втори работодател у нас очаква, че разходите за работна ръка ще се увеличат след влизането на страната ни
в еврозоната. Това показва проучване на Българската търговско-промишлена палата сред бизнеса (БТПП). В него
са участвали над 100 респонденти, сред които мениджъри на предприятия и пре... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

На 10-11 април 2025 г. в София се провежда четвъртата международна ядрена конференция под надслов "Малки
модулни реактори и съвременни ядрени технологии за индустриални приложения". Събитието, организирано под
патронажа на министъра на енергетиката Жечо Станков, събра на едно място представители на европейските и
националните институции, бизнеса, индустрията, регулатори, неправителствения сектор и... 

Китай и Европейският съюз трябва да се обединят в защитата на глобализацията и да се противопоставят на
"едностранните актове на тормоз". Това заяви китайският резидент Си Дзинпин каза на испанския премиер Педро
Санчес, съобщава "Ройтерс". Думите му бяха ясен удар срещу търговските политики на президента на САЩ Доналд
Тръмп. В първото си публично изказване по въпроса, откакто Тръмп започна тарифна... 

Само 32% от битовите отпадъци у нас се рециклират – далеч под средното ниво в ЕС. Липсата на инфраструктура,
контрол и навици пречи на устойчивото развитие Най-новите данни на Евростат показват, че България остава сред
страните с най-ниски нива на рециклиране на битови отпадъци в Европейския съюз. През 2023 г. едва 32% от
отпадъците са били преработени, което е значително под средната стойност за ... 

Гръцкият пазар на луксозни имоти напоследък привлича все повече и повече институционални инвеститори. Това
коментира Корина Саяс, главен изпълнителен директор на Premier Realty Гърция, цитирана от ekathimerini.
Съществуват няколко фактора, които стимулират този интерес, смята експертът. Първият е макроикономическата
стабилност, тъй като излизането от кризата и повишените рейтинги на международните... 

"Специалният пратеник на президента на САЩ Доналд Тръмп Стив Уитков пристигна в Русия", това предаде
"Скайнюз". Според информацията на британската медия самолетът на емисаря на стопанина на Белия дом е
кацнал във втория по големина град в страната Санкт Петербург от Маями. "Да, господин Уитков се намира на
територията на нашата страна", каза говорителят на Кремъл Дмитрий Песков в отговор на въпрос... 

Медия: Новините под лупа

Заглавие: Цветелина Пенкова подчерта водещата роля на България в ядрената енергетика по време на
Четвъртата международна ядрена конференция
Дата: 11.04.2025 14:21
Медия: Русе инфо

Заглавие: Китай нахъсва ЕС заедно да се опълчат на тормоза на САЩ
Дата: 11.04.2025 15:06
Медия: news 24

Заглавие: България остава на дъното по рециклиране в ЕС
Дата: 11.04.2025 15:05
Медия: Invest in Bulgaria

Заглавие: Конкурентни цени и висока възвръщаемост превръщат Гърция в новата гореща точка за инвестиции в
луксозни имоти
Дата: 11.04.2025 15:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Емисар на Доналд Тръмп пристигна в Русия
Дата: 11.04.2025 14:51
Медия: Новини.бг

Заглавие: Европейската комисия осъжда подвеждащите твърдения за спестяванията на европейците

https://rousse.info/%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D1%87%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://news24sofia.eu/kitay-nahasva-es-zaedno-da-se-opalchat-na-tormoza-na-sasht/
https://invest-in-bulgaria.com/ustoichivost/bulgaria-ostava-duno-reciklirane-eu/
https://money.bg/property/konkurentni-tseni-i-visoka-vazvrashtaemost-prevrashtat-gartsiya-v-novata-goreshta-tochka-za-investitsii-v-luksozni-imoti.html
https://novini.bg/article/2025041111515836849
https://www.bta.bg/bg/news/economy/870317-evropeyskata-komisiya-osazhda-podvezhdashtite-tvardeniya-za-spestyavaniyata-na-e


Осъждаме възможно най-решително всякакви подвеждащи твърдения, които целят умишлено да объркат
гражданите, заяви днес говорител на Европейската комисия на пресконференция в отговор на въпрос, свързан с
изялвения на български политици по повод стратегията за Съюз на спестяванията и инвестициите. Да бъдем
напълно ясни - подобни твърдения са погрешни и подвеждащи. Гражданите на ЕС имат пълна свобода ... 

Правителството одобри изменения в Закона за гражданското въздухоплаване, с които се засилва контролът над
използването на безпилотни летателни апарати (дронове), съобщават от правителствената пресслужба. С
промените се забраняват на законово ниво полетите с дронове без разрешение в зони с ограничения или
забрани, включително в охраняемите граници на гражданските летища. Определят се и правилата, п... 

Нов скандал в народното събрание. Лидерът на ДПС -НН разпространи смс-и с депутатът от ПП-ДБ Андрей Цеков.
Двамата са в задочен спор от 9 април, когато Пеевски нарече Цеков "брокер на магистралите". А бившият
регионален министър от кабинета на Николай Денков се закани да го съди. Днес в кулоарите на парламента
темата бе коментирана от Кирил Петков, която обяви, че към Цеков са отправяни заплахи. П... 

Това е в разрез с подписаната още през 1996 г. спогодба между България и Гърция, според която трябваше да
бъдат отворени три нови гранични пункта – при Гоце Делчев, Златоград и Рудозем, заяви депутатът от "Да,
България" Елисавета Белобрадова ГКПП Рудозем-Ксанти продължава да бъде затворен, въпреки че от четири
месеца България е част от Шенгенското пространство. Пътят е изграден, ангажиментите са и... 

Дата: 11.04.2025 14:37
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Кабинетът иска по-строги правила за използването на дронове
Дата: 11.04.2025 10:05
Медия: Paragraph21

Заглавие: "Тук съм, къде да се видим?" Кой, кога и защо се е срещал с Пеевски?
Дата: 11.04.2025 14:53
Медия: Римекс ТВ

Заглавие: След месеци от приемането ни в Шенген: ГКПП Рудозем-Ксанти продължава да е затворен
Дата: 11.04.2025 15:44
Медия: Фактор

https://paragraph21.com/2025/04/11/%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7/
https://www.rmtv.bg/bg/tuk-sam-kade-da-se-vidim-koy-koga-i-zashto-se-e-sreshtal-s-peevski/
https://faktor.bg/sled-meseci-ot-priemaneto-ni-v-shengen-gkpp-rudozem-ksanti-prodaljava-da-e-zatvoren
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